
Referat FAU-møte Sandved skole  

Dato: 7.Desember 2020 

Tidspunkt: 18:30 – 19:30 

Sted: Google Meet 

Tilstede:  

 

Fra skolen: Siri Britt Selvikvåg Wernø (Rektor) 

Fra SFO: N/A 

Referent: Georg Thingbø 
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1a  2a x 3a  4a x 5a x 6a x SFO 1 x  

1b x 2b x 3b x 4b x 5b x 6b x   

1c x 2c  3c  4c  5c x 6c x   

1d x 2d  3d x 4d x 5d x 6d x   

ID Tittel Ansvarlig/aksjon 
1 Velkommen (5 min) FAU leder 
 Leder ønsker velkommen 

 
Oppmøteregistrering for årsmelding 

Georg Thingbø 

2 Informasjon fra skolens ledelse (30 min) Rektor/Inspektører 
  

2.1.  Foreldreundersøkelse 
 
Skolen er meget fornøyd med svarprosenten på 89% som er det 
samme som i fjor. Man skal nå gå gjennom resultatene og skolen 
ønsker representanter fra FAU og SFO til å delta. 
 
SFO : Guri Solberg Olavesen (gurisool@gmail.com) 
FAU1 : Kjetil Thorsen (kjetit@gmail.com) 
FAU2 : Kommer 
 
2.2. Aktiviteter i Desember 
 
Det er mye aktivitet og engasjement for elever ved Sandved skole 
nå i Desember frem mot Jul, selv om vi har smittevernregler. Noen 
er i gang med planlegging av sang utenfor Åse Bo- og 
aktivitetssenter. Det er også stor interesse for omvendt 
julekalender som handler om å gi i stedet for å få. 
 
2.3. Ombygging av skole 
 
Basert på hvilke rom som blir utilgjengelige og andre aktiviteter så 
vil man kunne si mere om hva som skal skje fra høsten rundt 
ombyggingen. Planene er ikke klare, men skolen vil informere så 
snart de har fått klarhet i dette og vil ha tett dialog med FAU. Det 

Siri Britt Selvikvåg Wernø 

mailto:kjetit@gmail.com
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er også et spørsmål som kom opp senere i møtet om kontinuitet 
på lærere dersom eleven blir kjørt til andre skoler, men dette blir 
avklart når planene blir klare. Det er et sterkt ønske om kontinuitet 
på lærere for klassene fra FAU. 
 
 

3 FAU Felles (30 min) FAU leder 
 3.1 Hærverk på sykler på skolen 

 
Det har vært hendelser der hjul på sykler er blitt løsnet i området 
rundt Sandved og Skeiene. Politiet har vært ute i media og 
informert om dette. Sandved skole har kun fått melding om 
hærverk på en sparkesykkel, men informasjon fra FAU medlemmer 
med kilder i lokale facebook grupper tyder på at det kan være 
andre tilfeller kom det frem i møtet idag.. 
Skolen har likevel gått sammen med Skeiene ungdomsskole og 
informert i hver klasse rundt risiko og alvorligheten ved sabotering 
av sykler som et forebyggende tiltak. FAU vil også lage et skriv for å 
forebygge og informere om farene rundt denne type hærverk. Vi 
anser det for lite sannsynlig at barna vil kunne sjekke syklene 
tilstrekkelig selv om dette kan også være et tiltak. Kamera 
overvåking er problematisk i skoletiden, men skolen har økt fokus 
på tilsyn ved området rundt sykkelparkeringen. Vi oppfordrer alle 
som måtte oppleve dette å gi beskjed umiddelbart til klasselærer 
slik at vi får kontroll på dette så snart som mulig. 
 
3.2 Håndverksaktiviteter på Sandved skole nå i COVID-19 tiden 
 
På spørsmål om dette blir gjennomført på Sandved skole så vil 
rektor sjekke omfanget å gi tilbakemelding. Det blir gjennomført, 
men i begrenset omfang pga smitte tiltak. 
 
3.3 Valg av FAU sekretær 
 

- Guri Olafsen Aas ble valgt som FAU sekretær 
 
3.4 Søppel på skolens område etter helg 
 
Idrettslaget melder om økt forsøpling på skolens område i 
forbindelse med helger. Dette er visstnok tilfelle på Skeiene 
ungdomsskole også. Det er i hovedsak energidrikker og annet som 
kan tyde på litt eldre barn/ungdommer. FAU ønsker å ha dette 
med på skrivet som skal lages rundt hærverk på sykler som en 
påminnelse til eldre barn som dette mest sannsynlig gjelder om at 
man skal rydde etter seg. Vi vil også ta kontakt med Nikko slik at de 
også kan informere ekstra og litt mere målrettet mot gruppen 
dette kan gjelde. 
 
3.5 Skolefotograferings erfaring 
 
Litt blandet tilbakemelding på årets fotografering med tanke på 
kvalitet. Vi ønsker å fortsette med Lima foto og ha dette på høsten, 
helst litt tidlig før “lue” sesongen starter. Vi ønsker også en 

Georg Thingbø 



 
Neste møte: 11.Januar 2021 
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alternativ dag for å fange opp barn som skulle være syke på den 
aktuelle dagen. Nå ble det litt avkortet i år pga smittehensyn, men 
dette bør være mulig til neste år. Vi sjekker også om vi kan få 
skolekatalogen digitalt. 
 
 

4 Eventuelt FAU leder 
 N/A Georg Thingbø 
   
5 Komite-arbeid (30 min)   
 N/A  


